

التاريخ: 2021/06/22  
المرجع: 2021/RCAD/KSE/116

السادة/ شركة بورصة الكويت  
دولة الكويت

المحترمين،،،

السلام عليكم ورحمة الله وبركاته،،،

### الموضوع : الإفصاح عن معلومات جوهرية

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، والى متطلبات الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، مرفق طية نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،



نواف حسين معرفي  
الرئيس التنفيذي للمجموعة  
عضو مجلس الإدارة

الإمتياز  
ALIMTIAZ  
GROUP



نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

2021/06/22	التاريخ
شركة مجموعة الإمتياز الإستثمارية	إسم الشركة المدرجة
قامت الامتياز واحدى شركاتها التابعة بالتخارج من استثماراتها في الشركة الوطنية الاستهلاكية القابضة من خلال بيع حصتها البالغة 18,034,000 سهم.	المعلومة الجوهرية
تحصيل نقد يبلغ 901 ألف د.ك وأرباح بمبلغ 257 الف د.ك في البيانات المالية للربع الثاني من عام 2021.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة



**الإمتياز**  
ALIMTIAZ  
GROUP

نواف حسين معرفي  
الرئيس التنفيذي للمجموعة  
عضو مجلس الإدارة



Date: 22/06/2021  
Ref: 116/KSE/RCAD/2021

**Boursa Kuwait Company  
Kuwait**

**Subject: Disclosure of Material Information**

With reference to the above subject, and the requirements of fourth chapter of Module Ten (Disclosure and Transparency) of the Executive bylaws of Law No 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities activities and their amendments, find enclosed the Disclosure Form of Material Information.

Sincerely,



**Nawaf H Marafi  
Group Chief Executive Officer  
Board Member**

الامتياز  
ALIMTIAZ  
GROUP





## Disclosure Form of Material Information

<b>Date</b>	22/06/2021
<b>Name of the listed Company</b>	ALIMTIAZ INVESTMENT GROUP COMPANY
<b>Material Information</b>	Alimtiaz Investment Group Company and one of its subsidiaries divested its investment in the National Consumer Holding Company by selling 18,034,000 shares.
<b>Significant effect of the material information on the financial position of the Company</b>	The transaction will result in cash proceed of KD 901k and gain of KD 257k in Q2 of 2021 results.

**Nawaf H Marafi**  
Group Chief Executive Officer  
Board Member